
2x otázka pro pořadatele 
1. Jaký je podle vás přínos tohoto seriálu pro český skokový sport a jaký byl přínos pro vás jako 
pořadatele? 
2. Které přednosti nebo zlomy v desetileté historii byste u ČSP vyzdvihli? Je také něco, co byste 
navrhovali změnit? 
 
Jan Stroner, Slávia VŠ Plzeň, dvojnásobný pořadatel finále: 
1. Seriál dokázal na mnoha místech v ČR přitáhnout pozornost veřejnosti, sponzorů, médií i orgánů 
regionální správy. V uplynulých deseti letech přinesl do jezdeckého sportu tolik potřebné finance a 
zájem silných investorů. Na mnoha místech podstatné zvýšení kvality zázemí pro koně a jezdce. Pro 
nás jako pořadatele je především každé úspěšné kolo SP další motivací pro další práci a příjemný 
zájem nových adeptů jezdeckého sportu. 
 
Václav Drbal, Stáj Václav Kolín, VC Kolína se již potřetí konala na Ptýrově 
1. ČSP je bezesporu fenomén, který ovládá český skokový sport. Díky němu se podařilo nastavit 
zrcadlo, jež vyprovokovalo řadu pořadatelů jezdeckých závodů k větší aktivitě a závody pořádat na 
lepší úrovni. Já osobně, jako člen asociace a pořadatel kola ČSP mám velmi dobrý pocit, a to nejen ze 
sportovní úrovně, ale také ze společenského dění. Je to velký „cirkus“, který cestuje po celé republice 
a každý u toho chce být. Zajisté je mnoho škarohlídů, kritiků a možná i nepřátel, ale ti, díky Bohu, jsou 
osamoceni a dříve nebo později odsouzeni k zániku. Přínos? Dobrý pocit ze společné práce, která má 
smysl a vývoj. 
 

Pavlína Bůžková, JK Ptýrov, od roku 2011 nováčci Asociace, drží rekord v počtu Velkých cen za rok – 
kromě VC Ptýrova na jejich kolbišti proběhla i VC Kolína a VC Strakonic  
1. Co se týká skokového sportu a současně tím i jezdectví obecně, vyzdvihla bych dva důležité body – 
tím, že se jedná o obdobu seriálu vrcholových soutěží u nejpopulárnějších sportů u nás, zpřístupňuje 
to jezdectví i laikům a dává to této disciplíně šanci získat další diváky a popularitu a atraktivnost. 
Současně jsou kvalitně uspořádané a dobře honorované a prezentované závody velkou motivací pro 
soutěžící, což přináší stále se zvyšující úroveň jezdců i koní a jejich stále se lepšící výkonnost.  
Pro pořadatele se jedná o prestižní záležitost a možnost pořádat ve svých areálech závody na vysoké 
úrovni s jistou stabilitou danou seriálovým modelem. 
 
Vladimír Hruška, JK Opava Kateřinky, pořadatelé prvního finále 
1. Přínosem pro jezdce, trenéry, majitele a pro celý jezdecký sport je, že pokud chtějí pořadatelé 
jednotlivých kvalifikačních kol v rámci ČSP uspět, musí stále něco vylepšovat a pracovat na tom, aby 
všichni z jejich závodů odjížděli co možná nejspokojenější. Medializace tohoto seriálu totiž neustále 
stoupá a tím i tlak na jeho pořadatele. Na druhou stranu v případě, že organizátoři odvádějí dobrou 
práci, je tento nárůst medializace pro pořadatele velkým přínosem. Na Severní Moravě bývá 
návštěvnost na Velkých cenách pravidelně vysoká, ale letos jsme v Opavě přivítali rekordní počet 
diváků, a tak nezbývá než doufat, že tomu tak bude i nadále. 
2. Zatím největším počinem byl zřejmě vstup České pojišťovny do tohoto seriálu. Opomenout však 
nelze ani vznik Junior Cupu či Amateur Tour.  
 
Martin Pecka, Equitana Martinice, letošní nováčci Asociace: 
1. Přínosem seriálu pro český skokový sport je za rok 2011 nejen vstup silného strategického 
partnera, ale i z tohoto vztahu zvýšená medializace skokového sportu. Podle mého stále chybí 
centrální marketingová podpora jezdectví jako takového. Přínos pro nás jako pořadatele – možnost 
účasti v něčem, co má desetiletou tradici a historii a bude-li udržena strategie letošního roku 
minimálně v té podobě, ve které vše fungovalo, vidím další možný rozvoj tohoto seriálu na všech 
úrovních – sportovní, společenské, divácké. 
2. Jednoznačně posilovat unifikaci a zvyšování kvality pořadatelů ve všech směrech, tedy nejen 
jízdárenské povrchy, ale ve vše, co se závody souvisí. 



 
Pavel Hudeček, JK Baník Ostrava 
1. Přínos ČSP pro český skokový sport bych viděl hlavně v tom, že je sestaven stabilní termínový 
kalendář pořádání Velkých cen s ohledem na momentální výkonnost koní a gradaci náročnosti 
soutěží. Pro pořadatele je určitě přínosem stabilní partner, který se podílí na financování takto 
náročných závodů. Druhotným přínosem je jistě snaha nás pořadatelů zajistit stále lepší podmínky 
pro jezdce, koně, diváky a celý servis kolem závodů. 
 


